
PROTOKÓŁ NR 12/16

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu,Usług i Rolnictwa,

 które odbyło się 11 maja 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:30   

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Ciszewski - Przewodniczący komisji

2. Krystyna Konieczna

3. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Henryk Płoński

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Zofia Ujma

2. Paweł Pituch

3. Anna Klepacz

4. Artur Wrona

5. Agnieszka Kryszkowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z dokumentami w sprawie inwestycji w mieście firmy Hydromet Sp. z o.o.

3. Zakończenie.

Ad. 1  W związku z  tym,  że  było  łączone posiedzenie  trzech komisji,  m.in.  Komisji  Gospodarki

Komunalnej,  Komisji  Budżetu  Planowania  i  Finansów  oraz  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Przemysłu,

Handlu,Usług  i  Rolnictwa,  spotkanie  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej

P. Gorczyca.

Ad. 2 Komisja zapoznała się z raportami środowiskowymi przedstawionymi przez Stację Sportów

Zimowych  i KPN dotyczące inwestycji firmy HYDROMET na Podgórzu. Komisja zapoznała się z raportami,

a także z informacjami ze spotkania z inwestorami przekazanymi przez Zastępcę Burmistrza Panią Agnieszkę

Kryszkowską. Po zapoznaniu się z materiałami i informacjami komisja negatywnie opiniuje inwestycję . 

Ad. 3 Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Brak wniosków.

Protokołowała:     Przewodniczący komisji:

                                                                                                  

Paweł Ciszewski                     Paweł Ciszewski

 


